
                                                                                                        ПО-90/31.10.24г. 

 

 

 
ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

 1. Кой е изпълнител на ремонта на стълбите към агенцията за вписвания през 2023 

и ще му се търси ли отговорност за вложените некачествени материали? 

 2. На комисиите стана на въпрос, че ремонта на ул. Чавдар се бави поради 

непредвидени обстоятелства. Кои са тези непредвидените обстоятелства? 

 

 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

                                                                                                                 ПО-90/28.11.24г. 

 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

О Т Г О В О Р 

НА  ПИТАНЕ  НА  Г-Н  МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ 

ОТ  ЗАСЕДАНИЕ  НА  ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО  НА  31.10.2024 Г. 

 

ВЪПРОСИ:  

 1. Кой е изпълнител на ремонта на стълбите към агенцията за вписвания през 2023 и 

ще му се търси ли отговорност за вложените некачествени материали? 

 2. На комисиите стана на въпрос, че ремонта на ул. Чавдар се бави поради 

непредвидени обстоятелства. Кои са тези непредвидените обстоятелства? 

 

УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  СИМЕОНОВ, 

 

В отговор на поставените от Вас въпроси, Ви информирам следното: 

По първи въпрос: 

Изпълнител на ремонта на цитираните от Вас стълби е ОП Благоустрояване.   

По втори въпрос: 

Ремонтът на улица Чавдар започна в края на месец август. В този период по 

улицата са изпълнени следните дейности: подмяна на водопровода по улицата, нови 

подпорни стени, нови улични бордюри и тротоарна настилка,  трошенокаменна пътна 

основа, първи пласт от неплътен асфалтобетон.  

При изпълнение на подпорните стени е установена необходимост от изместване на 

кабелно трасе средно напрежение, за което като непредвидена дейност е изпълнена нова 

тръбна мрежа и е направено превключване от електроразпределителното дружество. 

Обектът се предвижда да бъде преходен. Последният слой плътен асфалтобетон и 

настилките на прилежащите улици ще бъдат изпълнени през 2025г.  

 

С уважение,   / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 


